

# 名屋综合鲜果汁340-500ml\*24 总代理 台湾食品

产品名称	名屋综合鲜果汁340-500ml*24 总代理 台湾食品
公司名称	厦门金伯莱进出口有限公司
价格	89.00/箱
规格参数	品牌:台湾名屋 商品条形码:471087300148 卫生许可证:拥有
公司地址	厦门市翔安区大嶝台湾免税商品主题公园一区11 A-08-01-之二
联系电话	86 0592 7090869 18373167495

## 产品详情

品牌	台湾名屋	商品条形码	471087300148
卫生许可证	拥有	产品标准号	0471
净重	500 (g)	原果蔬汁含量	25 ( % )
原料与配料	水,蔗糖,柑桔汁,百香果汁,凤梨汁,香蕉汁,芭乐汁,苹果汁,水蜜桃汁,柠檬酸	保质期	二年 ( 天 )
原产地	台湾	生产厂家	名屋食品厂产业股份有限公司
容量	500 ( ml )	特产	是
储藏方法	避免直射日照,置于阴凉通风处	等级	顶级
规格	1*24	生产日期	2010年5月13日

名屋综合鲜果汁采用纯天然果汁，  
经科学配比精制而成，口感丰富,清甜可口，  
是夏季解渴消暑的佳品。

-----  
**【部分名屋产品】**

## =====了解名屋=====

名屋，創立於1982年，拥有丰富的专业经验，推出多样别具在地特色的休閒饮品，其风味广受喜爱，歷年来不断积极於开拓市场、佈局海外，除了扎根於台湾市场，并已推展至欧美各国、中国大陆及全球华人区，成為行銷全球的国际性品牌。以「安全卫生·品质纯正」為理念，本着诚信、踏实的企业精神，从原料精选到品质检验，务使每一项作业流程，皆符合高标准的严格品管，為合乎卫生安全之原则，目前已通过政府及国际标准的各项认证。一向用心兼顾品质与风味的名屋食品，长期着眼於国际视野、掌握市场趋势，只為更加贴近消费者的口味与需求，打造受大眾喜爱的休閒饮品。名屋拥有先进的高阶设备，可比拟国际大厂的高标准自动生產规格，从原料进厂、洗选、清洁、过滤、调配、均质、加热灭菌、到充填、封罐、及成品检查、入库运送等过程，均以高标化的作业準则，与书面化、现场化的严谨控管守则，以确保名屋纯净、优质的产品品质，在高标设备与严格品管的双重要求下，1984年即通过美国f.d.a.认证，进入欧美市场，成為在国际间可信赖的优质品牌，為了配合政府推动食品品管认证政策，於1997年通过食品g.m.p.认证。1998年积极投入纯水市场，歷經长时间规划，通过内部层层检测，并通过政府的纯水g.m.p.认证核可，以提供品质纯净的饮用水，為取得您的安心信赖，是名屋坚持严格品管的最佳原动力。

our attentiveness is worthwhile for you to support and rely on.established in 1982, famous house has abundant professional experience, has launched diverse leisure drinks with local feature that the flavors are extensively loved by people. besides taiwan market, we expand the markets in europe, usa, mainland china, and global area with chinese people, being an international brand that markets products to the entire world.we adhere to the philosophy of " safety, sanitation, and pure quality, " and the enterprise spirit of sincerity and dependability; the process from meticulous selection of raw material to quality inspection conforms to the strict quality control of high standard; for sanitation and safety, we have managed to pass all kind of domestic and international certification. famous house that looks after both quality and flavor has international vision and grasps the market trend for getting closer to consumers ' taste and demand, and creating the leisure drinks people like.

famous house possesses advanced high-level equipment, and high standard automatic production specifications that are similar to those of big international factory; the process from the raw materials entering the factory, initial cleaning and selection, cleaning, filtering, blending, homogenization, heating and sterilization, to filling, canning/ sealing, finished product inspection, putting in the storehouse, and transportation has gone through lofty-standard operation norms, and written and on-site rigorous control to ensure the products quality. under the double demands of superior equipment and strict quality control, we passed usa f.d.a. certification in 1984, entered european and usa market, have become a reliable international brand, and we passed food g.m.p. certification in 1997. we threw ourselves into pure water market in 1998; through long-term planning, passing the internal inspection layer by layer, and passing the governments pure water g.m.p. certification to get its approval, our target is to provide the drinking water of pure quality, and your trust is famous houses best motive power of insisting on rigid quality control.